
 
Daarlerveen, 21 oktober 2024. 

Beste inwoners van Daarlerveen, 
Het kanaal Almelo-De Haandrik heeft instabiele oevers lazen wij met ontzetting op vrijdag 27 
september. Het nieuws werd door de Provincie Overijssel naar buiten gebracht. De oevers 
zijn instabiel over een lengte van 43 kilometer en heeft snel onderhoud nodig.  
Wat we eigenlijk allemaal allang dachten, werd nu officieel bevestigd door de provincie zelf. 
Dat het nieuws naar buiten werd gebracht heeft vooral te maken dat er geld moet worden 
gereserveerd in de begroting voor het jaar 2025. Er wordt gesproken over 40 miljoen.  
Daarna kwam de Tubantia met het nieuws dat alle kosten van herstel aan woningen, oevers 
en wegen gaan oplopen tot 157 miljoen euro. Dit weekend lazen we in dezelfde krant dat er 
170 risico’s kleefden aan de opwaardering van het kanaal en er toch doorgezet is.  
Onze constatering is dat het originele plan om grotere schepen te laten varen en meer 
tonnage door het kanaal te vervoeren totaal is mislukt. Het heeft geleid tot een ramp voor de 
aanwonenden als ook voor de provincie. Er wordt zelfs al gesproken dat er misschien 
helemaal geen schepen meer gaan varen. Wij kunnen ons dat niet voorstellen. 

Er zal vast nog worden uitgezocht hoe het zover is gekomen, maar voor ons is het 
allerbelangrijkste dat de herstelwerkzaamheden zo spoedig mogelijk worden opgepakt.  
We hebben allemaal behoefte aan betrouwbare informatie per postcode en huisnummer.  
Waar is de situatie het meest kritiek? Worden er wegen afgesloten, zo ja welke? Komen er 
afscheidingen langs het kanaal om te voorkomen dat auto’s daar in de berm komen en de 
damwanden nog verder wegdrukken? Hoelang gaan de werkzaamheden duren? We dringen 
aan op een zeer gedetailleerd stappenplan. 
Communicatie is ook wat men bij de provincie nog niet in de vingers heeft. Vragen als wat 
doet die bijzondere boot op dit moment in ons kanaal, kunnen eenvoudig beantwoord 
worden. Die is bezig met sonderen, maar laat dit dan weten. Elke snipper nieuws is belangrijk 



in deze situatie. Als PB Daarlerveen bieden we onze website aan om informatie te delen.  

Plaatselijk Belang dringt bij de leden van de Provinciale Staten, verantwoordelijke 
gedeputeerden van de provincie aan om zich goed voor te bereiden en dan te komen met de 
antwoorden op de vragen die we hebben. Dat kost tijd, maar gezien de ernst van de situatie 
mogen we in de maand november die informatie toch verwachten. We hebben binnenkort 
een gesprek met de gedeputeerde. 

Verder hebben we gesprekken met het college van Burgemeester en Wethouders en 
ambtenaren van de gemeente Hellendoorn. Op het moment van schrijven weten zij niet heel 
veel meer dan wij en wat te lezen stond in de Statenbrief. Ook van hun kant wordt er druk 
gezet om zo spoedig mogelijk met meer feiten en een plan van aanpak te komen.  

Verder staan wij in nauw en bijna dagelijks contact met de Stichting Kant nog wal. We worden 
door hen goed op de hoogte houden. We spreken hier onze grote waardering uit voor de 
bestuursleden die zoveel tijd in dit onderwerp steken. Al die vragen van verontruste 
bewoners, de pers die contact zoekt, het overleg met ambtenaren, het nieuws dat telkens 
weer om een reactie vraagt. Het is een dagtaak zo langzamerhand.  
We wensen jullie sterkte en wijsheid toe maar ook met de oproep: Pas goed op jezelf! 
Kant nog wal is te bereiken via: dagelijksbestuur@stichtingkantnogwal.nl 

Steeds meer horen we dat de verontrusting toeneemt, ook bij mensen die geen schades aan 
hun huis hebben. Vragen als: Wat doet dit alles met de waarde van ons huis? Kijken we nog 
jaren tegen herstelwerkzaamheden aan? Wordt de beste en meest veilige apparatuur 
gebruikt om de schade te herstellen? Ik heb ook schade maar nooit gemeld, kan ik dat alsnog 
nu alles steeds duidelijker is geworden? 
Het zijn vragen die wij en de gemeente niet kunnen beantwoorden, er is een partij die hierop 
de antwoorden moet geven en dat zijn ambtenaren en de gedeputeerde van onze provincie 
die met dit onderwerp hopelijk elke dag keihard bezig zijn. Wij kunnen de gevolgen van dit 
alles nog steeds niet goed overzien.  

We willen u laten weten dat dit grootste dossier van de Provincie Overijssel onze volledige 
aandacht heeft. We blijven aandringen dat er zo snel mogelijkheid duidelijkheid moet komen 
en dat er nu geen tijd meer is voor vertraging  door wie dan ook maar dat men met man en 
macht deze ellende moet oplossen.  

Kunnen of moeten we volgens u nog meer doen, laat het ons weten.  U kunt ons persoonlijk 
benaderen of een mail sturen naar plaatselijkbelangdaarlerveen@hotmail.com 
We vinden het belangrijk dat u weet dat we ons inspannen voor ons dorp. Gelukkig gebeuren 
er ook hele mooie dingen, dat moeten we niet vergeten want we wonen in een fijn dorp met 
een hele prettige gemeenschap. Laten we elkaar blijven helpen waar dat kan.  

Met vriendelijke groet,  
het bestuur van Plaatselijke Belang Daarlerveen,  
namens deze, Henk Groot Wassink, voorzitter. 


